
1 
 

Notulen 

Medezeggenschapsraad Rietveldschool, Badhoevedorp 

Vergadering 18 maart 2024 19.30 – 21.30 uur (online) 
 

 
Directie – MR Overleg 19.30 – 20.00 uur  

1 Jaarplan 24/25 en formatie groepen (instemmingsverzoek)  
 
De directie heeft het concept jaarplan 24/25 besproken tijdens de Floreer 
bestuursvergadering. Een aantal zaken behoeven een verduidelijking, zoals wie de 
continuering van de dalton leerlijn oppakt en wanneer dit gaat plaatsvinden. Met de dalton 
werkgroep is hiervoor reeds een plan opgesteld. Dit zal worden toegevoegd aan het 
jaarplan. 
 
Naar aanleiding van vragen licht Julia toe dat de leerlingpopulatie verandert. In de 
onderbouw zitten veel kinderen met een niet-Nederlandse achtergrond. Daarentegen is 
het opleidingsniveau van de moeder niet veranderd. Om deze reden wordt gekeken of het 
taal- en leesaanbod nog passend is. 
Daarnaast is men binnen Floreer bezig om het ziekteverzuim terug te dringen. Gezien het 
verzuim in het verleden hoger was dan nu wordt dit punt als kans gezien in plaats van als 
een interne factor. 
 
Wederom worden volgend schooljaar 24 groepen geformeerd: 6 kleuterklassen en 3 
klassen van groep 3 t/m 8.  
 

2 Planning studiedagen 24/25 (instemmingsverzoek)  
 
Julia licht de acht geplande studiedagen voor volgend schooljaar toe. Om de overgang 
van groep 2 naar groep 3 soepeler te laten verlopen en leerkrachten de kans te geven om 
bij elkaar in de klas te kijken is er een studiedag gepland voor de groepen 1-2 op een 
andere dag dan voor de groepen 3-8. 
  

3 Pilot tijden buitenspelen  
 
De pilot is met het team geëvalueerd. Merendeel van het team wenst de huidige 
werkwijze ten aanzien van de grote pauze voort te zetten (eten met de leerkracht in de 
klas en daarna onder toezicht van ouders 20 min buiten spelen). De ervaring is dat er 
meer rust is en minder incidenten. Derhalve wordt de pilot definitief ingezet. De inzet van 
ouders als pleinwacht tijdens het buiten spelen wordt gehandhaafd. Dit gaat grotendeels 
goed.  
 

4 Updates (personeel, Floreer, schoolomgeving) 
 

• Momenteel zijn er drie zwangere leerkrachten waarvan 2 in groep 3C en 1 in 8C. 
 

• Vanuit Floreer zal op 25 maart een brief uitgaan naar ouders over normalisering. 
Hiermee wordt bedoeld dat scholen vanuit de overheid geld ontvangen voor één 
fulltime leerkracht op 25 leerlingen per klas. Binnen Floreer zijn een aantal scholen 
met kleine klassen (< 25 leerlingen). Vanwege de hoge kosten is dit niet meer 
toegestaan. Voor de Rietveldschool is dit niet van toepassing gezien de klassen 
bestaan uit meer dan 25 leerlingen.  

• De discussie tussen de Rietvelschool en de gemeente over het betrekken van het 
veldje naast de school is nog steeds gaande. Vooralsnog geeft de gemeente geen 
toestemming voor het ontplooien van activiteiten op dit veldje. Een ouder is op 
vrijwillige basis hierover met de gemeente in gesprek.     
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• Rond half april gaat er een vragenlijst uit om de tevredenheid onder ouders, 
leerlingen en leerkrachten te onderzoeken.  

 
5 Voorstel wisseling van groepen 

 
De school merkt dat na een aantal jaren de sfeer in sommige klassen tussen leerlingen, 
ouders en leerkracht minder goed gaat. Daarnaast komt het soms voor dat een klas 
cognitief minder sterk is. Derhalve is het voorstel om klassen naast de wisseling na groep 
2 nog een keer volledig te wisselen na: 1) groep 5 of na: 2) groep 4 en daarna nogmaals 
in groep 6. Het team is voorstander van een extra wisseling met als kanttekening dat het 
groepsdoorbroken werken veel meer aandacht dient te krijgen. Voorstel is om een 
eventuele nieuwe wijziging de school in te laten groeien vanaf volgend studiejaar met de 
groepen 2.  
 

6  Voorval 
 
Helaas is een leerling gevallen op een stapsteen op het schoolplan en heeft medisch 
letsel opgelopen. De directie heeft goede gesprekken met de ouders gehad. Ouders 
hebben directie verzocht om de stapstenen te laten verwijderen. Derhalve legt de directie 
dit voorval voor aan de MR met de vraag in hoeverre het een reële vraag is aan school 
om speelattributen te laten verwijderen van het schoolplein?  
 
Er is brede consensus binnen de MR dat het voorval naar en vervelend is. Echter, alle 
speelattributen op het plein zijn goedgekeurd bij plaatsing en worden jaarlijks gekeurd. 
Derhalve is verwijdering van de stapstenen nu niet wenselijk. De directie wordt 
geadviseerd om de incidenten met speelattributen te monitoren. Indien geconstateerd 
wordt dat er veel ongelukken gebeuren met een bepaald toestel, dan zal dit opnieuw 
worden onderzocht. Daarnaast gaat Julia kijken naar de mogelijkheid voor anti slip 
stickers.  
  

 Vraag ouder aan Julia: welke doorstroom wordt in groep 8 afgenomen? 
 
Er zijn wisselingen geweest binnen Floreer tussen IEP en CITO. Heden wordt de Cito 
leerling in beeld toegepast in de hele school inclusief groep 8.    
 

 
 
MR Vergadering 20.00 – 21:30 uur  

1 Nabespreken punten 1e deel vergadering 
 
MR gaat akkoord met het jaarplan 24/25, de formatie van de groepen en de geplande 
studiedagen 24/25. Saïda informeert Julia hierover.   
 
De MR is geen voorstander van drie wissels per schoolcarrière aangezien dit veel werk 
met zich meebrengt voor de IB-ers en voor de leerlingen veel wisseling van klasgenoten. 
Wel is de MR voorstander van een extra wisseling van de klassen na groep 2 en groep 5 
en net als de directie om deze beleidswijziging in te laten gaan vanaf volgend schooljaar 
voor leerlingen die in groep 2 zitten. 
 
 

2 Binnengekomen mail/post & input voor de nieuwsbrief 
 

• We ontvingen de notulen van de GMR 1 vergadering, de nieuwsbrief voor 
medezeggenschap. En het tijdschrift Medezeggenschap in de Praktijk.  
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• Saïda heeft de GMR benaderd. Binnenkort volgt een kennismaking met de GMR 
waarna een datum wordt gepland voor een kennismaking tussen de GMR en MR. 

 

3 Actielijst & eventuele mededelingen of rondvraag  
 
Actiepunten 06-11-2023: 

• Gijs deelt het definitieve verslag van de Audit met de MR. Niet bekend bij 
Saïda. Informeert bij Julia 

• Saïda gaat met Thijs in contact over het jaarverslag. 

• Julia en Gijs kijken naar de jaarplanning met vergaderpunten. Saïda informeert 
bij Julia 

 
Actiepunten 15-01-2024: 

- Het stukje uit de vorige nieuwsbrief wordt nog een keer gedeeld in de nieuwe 
nieuwsbrief: Eva 

- In maart werving via Parro: Eva en Kim. De ouder die de MR vergadering heeft 
bijgewoond op 15-01-2024 heeft interesse getoond als OMR-lid voor schooljaar 
24/25. Jennifer en Khadisja gaan aan het einde van dit schooljaar uit de MR, 
waardoor twee mensen voor de OMR geworven moeten worden. Monique stapt uit 
de PMR aan het einde van dit schooljaar. Om een gelijke verhouding OMR en 
PMR leden te hebben zijn 2 nieuwe PMR leden nodig voor het nieuwe schooljaar. 
Saïda heeft twee leerkrachten van de onderbouw gevraagd en uitleg gegeven over 
de taak en tijdsinvestering. Eva heeft de teamleiders van de onder- en bovenbouw 
gevraagd om de werving van de PMR leden voor de zomervakantie te regelen. 
Eva gaat een Parro bericht opstellen voor de werving van 2 OMR leden en zal de 
werving van 2 PMR leden opnieuw bespreken met de teamleiders van de onder- 
en bovenbouw.  

 
Mededeling: op 27 mei staat de laatste MR vergadering voor dit schooljaar gepland. 
Voorstel Saïda: eerstvolgende vergadering op 27 mei online vergaderen onder 
voorbehoud van goedkeuring directie en een 6e vergadering inplannen eind juni of begin 
juli fysiek. 
 

 

 


